
 

 
 

 

חכמי המשנה מתווכחים מתי נברא העולם, רבי אליעזר בן הורקנוס 

, לדידו תשרי הו חודש ההולדת הקמאית של ”גורס, ש" בתשרי נברא העולם

העולם, זמן בריאתו ובריאה זו אינה ד פעמית, אלא מדי יום ביומו 

נבראים ויוצרים, מחדשים  –העולם נברא ומחדש,, ואנחנו איתן 

מתחדשים. בתשרי מציינים את הבריאה הראשונה, הקדמונית. תשרי הוא ו

הזדמנות לחשבון נפש ולנטילת  אחריות על חיינו שלנו, להרחיב 

 אחריותנו באדוות מתרחבות לקהילתנו, ארצנו ועולמנו.    

 

 שנה טובה ומבורכת שנת בריאות, יצירה והתחדשות.
 

 יהודית אפרתי                                               
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 2019ערב ראש השנה תש"פ ספטמבר 
 

]הקלד ציטוט מהמסמך או סיכום של נקודה מעניינת. 

באפשרותך למקם את תיבת הטקסט בכל מקום במסמך. 

השתמש בכרטיסיה כלי תיבת טקסט כדי לשנות את 

 העיצוב של תיבת הטקסט ציטוט.[



 ברכות לעולים לכתה א

 אור בירן

 אוריה גבאי )אח(

 אופיר בן  ששון

 גולן  אורן

 גליה בן יצחק

 דן רואימי

 הגר אמויאל

 הגר הראל

 כנען אלי זיו

 לי צוק

 

 מאור עזרן

 מיה טליאס

 מיכאלה שינדלר

 נועם פרי

 נעמה דהן

 עלמה כוזר

 עלמה סלע אפל

 ינטלפלג לו

 רות קריספין

 רותם קורן

 תמר אלוש

 

 

 

שיהיו לכם לימודים מעניינים ונעימים, שתיהנו  עם 

 החברים החדשים, שיהיה בכיף ובהצלחה.

 

לילדים )ות( למחנכים )ות( ולכל המתחילים שנה חדשה , 

 שתהיה שננה משמעותית ומוצלחת.

  



 לעולים לכיתה א' –לפתיחת שנת הלימודים 
 ליזקה אטינגר   מילים

 מאז למדני דודי צורת אות
 וחזר ובחן בקיאותי,

 צרפתי אותן למילים מוצקות
 ושיחקתי בהן כראות עיני.

 
 הבחנתי בהן, קטנות וגדולות

 ולעיתים עצובות הן. –ות ממעשלפעמים מש
 קצתן נישאות על כנפי דמיונות

 מופיעות וברוב חן.אחרות ברכות 
 

 יש מילים שבאות אלי רק בקבוצות
 דידות מזהרת.בבויש שתופענה 

 יש וארדוף אחרי אחת בלילות
 אחפש לי אחרת. –ואם לא אשיגה 

 
 מה אוהב את משחק המילים הנצחי

 את יגיעת החיפוש המתמדת
 עת אוכל במפתיע להפקיד את סודי

 כמו במחתרת. –בין שורות המילים 
 

 17.6.88אטינגר,  ליזקה

 

  26עוגה גבוהה לתבנית  – עוגת  דבש

 חלמונים 3
 כוס סוכר 3/4
 כוס דבש )או ריבה טובה( 1
 גרם חמאה 200כוס שמן או  1
 זקכוס קפה או תה ח 1
 )אם אוהבים( קינמוןכפית  1

 )אם אוהבים( ציפורןכפית  1/2
 לעיסה חלקה להכניס את כל החומרים לקערה גדולה ולבחוש היטב

 כוסות קמח 3,1/2
 כפית אבקת אפיה 1
 יהיכפית סודה לשת 1

 .גסהה ימרוסקים על פומפי וחי עץכוס תפ 1או  ,או שקדים קצוצים גס, כוס אגוזים  1/2
 לערבב את החומרים היבשים ולהוסיפם לתערובת, לבחוש רק עד קבלת בצק חלק

 חלבונים 3
 כוס סוכר  1/4

הסוכר להמשיך להקציף עד  להקציף את החלבונים כאשר מתחיל להיווצר קצף להוסיף את
 .יש, להוסיף את הקצף לבצק ולצקת לתבנית אפיה, לאפות בחום בינונישמתקבל קצף גמ

                                                       

 אפתה והמליצה נירה שויאר                                                      



        2/2019פרוטוקול אסיפה כללית מס':       
 מתיישבי כפר מנחם ישוב קהילתי כפרי אגודה שיתופית בע"מ.: שם האגודה

  : קיבוץ כפר מנחםכתובת
 07/08/2019האסיפה: תאריך 

 546חברי האגודה ליום האסיפה:  פרמס
 68אסיפה: תחילת החברי האגודה הנוכחים ב פרמס
 

 .האסיפה נתכנסה כאסיפה ראשונה עפ"י התקנון

 האסיפה נתכנסה כאסיפה נדחית עפ"י התקנון 
 

 : אסיפהסדר היום של ה
 בחירת יו"ר האסיפה. .1
 בחירת מזכיר האסיפה. .2
 תנועת הנוער בכפר מנחם .3

  

 
 החלטות: 
 בחירת יו"ר האסיפה.: 1סעיף מס' 

 החלטה: יעל ברוידא דוידוב נבחרה ללא מתנגדים.

 .בחירת מזכיר האסיפה: 2סעיף מס' 

 החלטה: אורי אגוזי נבחר ללא מתנגדים.

 .תנועת הנוער בכפר מנחם: 3סעיף מס' 

 
 נציג הוועד בפורום –יו"ר פורום חינוך ויובל שינדלר  –, חלי יו"ר וועד האגודה מנוהל ע"י יעל הדיון

  
השומר הצעיר. זאת לאור החלטה הצגת תמונה כוללת: כפר מנחם כיישוב נדרש שוב לדיון בנושא 

ת האספה לתת וטרממינוך וצוותי העבודה מטעם הפורום. חלק שהתקבלה בוועד לאור המלצת פורום ח
הן של הנעשה בשטח מבחינת הצוותים שמטפלים ומלווים את השומר הצעיר בכפר  לציבור תמונה רחבה

 .הן של המשאבים שמשקיעה הקהילה בתנועהמנחם ו
הגיעה לוועד כסיכום שנת ניסיון שהוצבה לשומר הצעיר לאחר שנים של קשיים בהתנהלות המלצת הפורום 

ובעיקר לאחר שפניות חוזרות לשיפור לא קיבלו מענה  .השוטפת הן בתכנים פדגוגים והן בניהול הקן עצמו
  ראוי ומספק.

 
 הצגת הבעיות והפערים העיקריים שעלו בנוגע לתנועה בשנים האחרונות: 

עם נציגי הפורום  2018בחודש נובמבר  הוצגה למזכ"ל התנועה בפגישה שהתקיימהת הרצון אי שביעו
 עם ההורים.ו
 

                                                                             
אי שביעות הרצון אופיינה בבעיות בטיחות שהתגלו בפעולות התנועה ובמפעלים השונים, העדר תוכן 

חוסר במענה , במספר הילדים שמשתתפים בפעילות השוטפת ובמפעלים ניכר חלק מהפעולות, צמצוםב
וטיפול מספקים בבעיות אלה ע"י כל בעלי התפקידים בתנועה אליהם פנינו וצורך לא פרופורציונאלי 

 .בהתערבות וליווי הקן בכל נושא שתחת אחריות הרכזים
בשנה כהשתתפות במשכורת רכז הקן, כמו גם  ₪ 70,000בנוסף לתשלומי ההורים, האגודה משקיעה 

 בשיפוצים, תיקונים וצבע על פי צורך.
 

  



נקודת המוצא שלנו היא שאנו ממשיכים לשנה נוספת שבועות ביישוב  3בור שעלו לפני כלאור  תחושות הצי
 שיפור.העם השומר הצעיר במטרה לדרוש שיפור משמעותי ולפקח על 

בתנועה.  קנים הקיבוצייםגיא, מרכז  ה המחוז של השומר הצעיר ועםהתקיימו מספר פגישות עם הנהלת 
 התנועה הנכנסת. ומזכ"ליתהתנועה היוצא  מזכ"לגיא אף פנה לחלי בבקשה לקבוע פגישה עם 

נוסף היישוב, חלקו מתוך דיונים וסיכומי שיחות במהלך השנים. בלכלל קריאה לקראת האסיפה חולק חומר 
 פורסם מכתב מהנהגת השומר הצעיר לקהילת כפר מנחם. 

לפני כשבוע התקיימה פגישת סיכום שנת הפעילות של התנועה בהשתתפות פורום חינוך, ההורים 
 גיא, רכז הקנים הקיבוציים ועינב רכזת המחוז.המלווים את הקן, 

החדש שיהיה בקן כפר מנחם, מבנה הארגוני בפגישה סוכמה השנה והוצגה ע"י עינב תכנית עבודה ו
קומונרים שכל אחד מהם יהיה אחראי שכבות  3שכולל רכז קן חדש אחרי צבא שיש לו ניסיון בתנועת נוער, 

 רכז הקן יהיה אחראי על הכל, כולל ניהול הקומונרים, המדריכים השונים, היישוב וההורים. שונות.
 .אופן ניהול תקציב הקןכמו גם  ,הגדרות התפקיד של כל רכז, קומונר ומדריךעוד הוצגו 

 
החלק השני של הדיון הוקדש  חברים את רשות הדיבור. 30שעתיים וחצי בהן קיבלו מעל כ ארכה האסיפה

כולל  בין הדוברים היו תושביםלחשיבה משותפת והצגת דעות על הצפיות שלנו כיישוב מתנועת נוער. 
שבמערכת החינוך וגם בוגרות "קן כפר מנחם" שמרכזות וותיקי הישוב, הורים לילדים ונוער מכלל הגילאים 

  קיני התנועה ברחבי הארץ.
והתייחסו למקומה של התנועה מבחן נוספת לשומר הצעיר  רוב הדוברים היו בעד מתן הזדמנות לשנת

 בבניית הארץ והתנועה הקיבוצית. 
כות על המוטיבציה ולהשל בכפר מנחם עלו התייחסויות לעומס הרב הקיים בשגרת חיי בני הנוער

 להשתתפות בכלל ולשמירה על איכות הפעולות בפרט.
 הייתה התייחסות לצורך של מעורבות הקהילה בהצלחת תנועת נוער בישוב, ממעורבות ההורים עצמם

ליווי משמעותי יותר של מתנדבים לקידום הקן והתמעטו בחיי ועד ל באורח חיי ילדיהם כחניכים ומדריכים
 הישוב.

וציפיות מהתנהלות התנועה, כגון פנייה ושילוב של מספר חניכים רב יותר מהקיים, התחשבות  עלו בקשות
 , דגש על איכות הפעולות ועל ליווי המדריכים. והמפעלים של התנועה ותכנון מראש של זמן ומיקום המחנות

רף השיפור  לאפשר תקופת שיקום ותמיכה בתנועת השומר הצעיר ומאידך, לבחון בקפידה את דרישותעלו 
 והביצוע של מטרות ויעדי התנועה.

                                                                                       
 

רוכזו לכדי מסמך, בו ישתמש צוות הבדיקה והמעקב ליצירת יכלל הדברים שנאמרו באסיפה, נכתבו ו
נציגי  –חניכי התנועה  –מסמך סדור ובו מדדים שיסוכמו בין כלל הצדדים המעורבים )תושבי האגודה 

 .תנועת השומר הצעיר(
 אשר ימונה ע"י פורום חינוך ויפעל מולו. יצא קול קורא להצטרף לצוות מעקב

 
 

ה אושרה על ידי פורום החינוך וועד האגודה והיא לאשר את המשך הצעת ההחלטה המובאת לאסיפ
מעקב אחר עמידת הבאה ובמקביל להקים צוות  שיתוף הפעולה עם השומר הצעיר למשך השנה

 התנועה בהתחייבויותיה. 
 
 

  : הצעת ההחלטה אושרה בהסכמה וללא הצבעה.החלטה
 
 

 :צוות הקן החדש
  0529596296עופר גלעד    קומונרים:

   0547918292שני ברוך                    
    0506655226רכזי הקן:   רז ברוך      

      0527461954יונתן פיינרו                  
  



 המון לי נתנה התנועה
 והדריכה שהתחנכה אחרי) עתיקות בשכונת אשקלון בקן כקומונרית הדרכה ביולי סיימה מלכה אופק

 ואת ובאשקלון שלנו בקן כמדריכה ניסיונה את, התנועה לה תרמה מה מתארת היא(. המקומי בקן
 ויעזרו התנועה על ילחמו והנוער שההורים בתקווה סיימה אופק. הבטיחות בתחום התנועה התנהלות

 .להתחזק לה

 :דבריה אלו

 על אחריות ולקחת להדריך כמו, חדשים בדברים להתנסות ומקום בית בעיקר לי נתנה בישוב התנועה
 .המציאות שינוי עד וחברה כלכלה בנושאי מלמידה החל, חינוכיים תכנים וכן הדרכה

, הדרכתי( , כחולה חולצה) שומרית עם בשבוע פעמיים לקן הגעתי – לחנוך חממה  כמו היה שלנו הקן
 .הארץ מכל לחברים אותי פתחה גם התנועה כחניכה פעולה עברתי

 אך, חריג משהו שמעתי לא ואז' ו -'ד ץ"הגו מדריכי את לרכז התחלתי לקן הגיעו שגיא ותו קלאפ כשדריו
 השעה במהלך הקבוצות בין עוברים היינו פה שכשהייתי, זוכרת אני. בקטנה מתלוננים הורים שמעתי

 .הצעירים החניכים לשאלות מענה תוך, החינוכיות בהתמודדויות ועוזרים הפעולות של וחצי

 .לאחרים גם זה את להעניק ורציתי שאני מי אני ובזכותה המון לי נתנה שהתנועה הבנתי

 כל על אחראית והייתי' ז כתה הדרכתי ובפרט הרחבה בצורה הקן תפעול על אחראית הייתי באשקלון 
 השומר ההורים ומבחינת נמוך סוציואקונומי במצב שתושביה  בשכונה הדרכתי'. ו -'ד של הפעולות
 בו לשבת שיכולים, נעורים מועדון כמו היינו –. שלהם לילדים שקרה טוב הכי  הדבר היה הצעיר
 רצו חרום  שבעתות כך, מקלט בתוך היה הקן, בטיחות בעיות היו ולא התלוננו לא ההורים. ככה  סתם
 הדרוש כל את בקן שיש לוודא הגיע התנועה של הבטיחות רכז – בקורת גם הייתה. בקן להיות יותר עוד
 במהלך, בקן בטיחות תקלת של מקרה היה לא. ראשונה עזרה ציוד עד אש לכיבוי ממטפים החל –

 .השנה

 דגשי והעברתי עברתי מדריכה בתור. גבוהה מאוד התנועה מחנות של הבטיחות רמת, לדעתי
 .בטיולים מדורה והדלקת בניה, שינה לקראת בטיחות תדריכי עברנו. צעד כל לפני כמעט  בטיחות

 :הבטיחות  עקרונות על שם עברנו התנועה צוותי לכל חובה, ארצי בטיחות כנס היה לזה נוסף

 .הפרקטית לרמה העקרונית מהרמה

 
( ג"י עד' ד מכתה) שנים הרבה בי השתקעה התנועה כי, הביקורת קולות את  לשמוע מאוד לי קשה

, לתרום שרוצים וחניכים ילדים מפה יצאו. הנערים אישיות את ופיתחה הרבה פה לנוער והעניקה
 .לחנך, להעניק

 .יחידה וגאוות לאירועים  קהילתי מענה גם נתנה בישוב התנועה

 המדרכים שמספר ברגע אך, הגדולים ואחד ויציב חזק מנחם כפר קן אמנם, שיקולים המון יש לתנועה 
 .התחזקו אחרים קינים אך, נחלש מנחם כפר קן, אולי ואז, מנחם כפר צוות את גם מגבילים, מוגבל

 על ילחם ושהנוער, פה עשתה היא מדהימים דברים איזה ויראו התנועה על ילחמו שההורים, לי בא
 .ולהתפתח להתחזק לה יעזור ובעיקר התנועה

 חזק ואמץ!                                                                      



 פרוטוקול מליאת המועצה

 שלום לכל בית כפר מנחם,
הן נושאים  שעל הפרק. העיקריים ברצוננו לשתף על הנעשה במליאת המועצה האיזורית ובנושאים

לפני שנתחיל, נפרט בקצרה באילו תחומים כל אחד  כלליים והן נושאים הקשורים ישירות לכפר מנחם.
מליאת המועצה סוקרת, דנה ומצביעה על הנושאים  סק במסגרת עבודת המליאה והוועדות.מאיתנו עו

כמו כן, קיים מידע רב באתר המועצה וכל מה שנותר למי שמעוניין הוא להכנס  השונים העולים בפניה.
 לנושא הרלוונטי ולקבל רקע:

 טלי מגידש: חברה בוועדת החינוך ובוועדה למלחמה בנגע הסמים המסוכנים .1

 ובוועדה לאיכות הסביבה.ה הכלכלית של "יואב" לירון שקד: חבר בדירקטוריון החבר .2

 וועדת המלגות. דרור אבודרם: חבר הנהלת המועצה, הוועדה לשימור אתרים, .3

 
 הכנסות המועצה

. מה שאומר שהאוכלוסיה ביואב 8ל  7מועצה אזורית יואב עלתה באשכול הסוציואקונומי שלה מ  .1

קצאת הכספים למועצה ובזכאות בה השתתפותאת ההמדינה . בהתאם, מורידה חזקה והתחזקה

ור מיעוט לאאזורית יואב עניה באופן יחסי לקבלת סבסוד בפרוייקטים שונים. הבעיה היא שמועצה 

 (2018ב  ₪מיליון  9)היו  יחסי של הכנסות ולאור פגיעה בהכנסות שלנו מאיזור תעשיה ק.גת.

דונם לטובת שכונת  3000חתמה מוע"א "יואב" הסכם לפיו המועצה תעביר לקרית גת  2000בשנת  .2

מכספי חלף היטל ההשבחה של הקרקע. הקרקע הועברה אך עיריית  50% כ"כרמי גת" בתמורה ל

קרית גת סירבה לשלם. לאחר מאבק משפטי ארוך שהגיע עד לבג"צ, חוייבה עיריית קרית גת לשלם 

קרית גת נהגה בפריסה לתשלומים. השופט ציין כי עיריית  ₪מיליון  12למועצה אזורית יואב כ 

 ום לב בנושא.תבחוסר 

אזור התעשייה י.ש.גת ממוקם בקריית גת, בחלקה הדרום מזרחי של העיר, בין מסילת רכבת  .3

 ישראל

והוא כולל שטחים שהועברו לקריית גת מהמועצות האזוריות שפיר, יואב ולכיש במטרה  6לכביש 

 לפתח

עת נחתם  1995המשותף החל בשנת תהליך הקמתו של אזור התעסוקה  .אזור תעסוקה מניב

חלוקת  לשינוי גבולות וחלוקת הכנסות מאזור התעשייה המתוכנן. הסכם בין קריית גת, יואב ושפיר

מועצות האזוריות לפי לקריית גת והשאר ל 38%הייתה לפי ההסכם ההכנסות מאזור התעשיה 

ת חקירה במטרה במהלך שני העשורים אשר חלפו מאז, הוקמו מעת לעת ועדו חלוקת השטח.

המחלוקת האזורית בדבר חלוקת ההכנסות מאזור התעסוקה י.ש.גת, כאשר לא  לבחון וליישב את

הכסף עובר לקריית גת והיא אמורה להעביר אותו ) שפטיות.מהמחלוקות גם בערכאות  פעם טופלו

דה , לא העבירה עיריית ק.גת את הכסף ובכל פעם מונתה ועפעמים רבותלמועצות לפי המפתח. 

קריית גת כך  יש להדגיש כי ועדות אלו היטו עם השנים את הכף לטובת לבחינת חלוקת ההכנסות.(.

יואב, שפיר  מתחלקים בין 41%מההכנסות של י.ש.גת הינן של קריית גת, ויתר  59%שכיום כ

מכספי אזור  100%והחליטה כי  2019הועדה האחרונה סיימה את דיוניה בתחילת  ולכיש.

ירד  2019ות כל הסכמי העבר, יעבור לקריית גת. המשמעות המעשית היא שב התעשיה, למר

בניסיון המועצה פועלת בנושא בערכאות  .0הוא יהיה  2020וב  9%החלק של יואב מההכנסות ל 

 לשנות ההחלטה. 

כחלק מפיתוח כלכלי ומתוך רצון המועצה מקדמת וממנפת, (: Y-PARKפארק תעסוקה יואב )פת"י /  .4

תכנית הרחבת אזור התעשיה שצמוד לאגדתא ולמנפטה מדרום.  ני תעסוקה והכנסות,לבנות עוג

(. הפעילות הראשונה באזור 40בעיקרו באזור שקרוב לכביש ) בזמן הקרוב יחל שיווק המגרשים

. לאזור 383החדש הינה בניה של מרכז שירות ומכירה ארצי של וולוו אותו כולנו רואים מכביש 

. לכשיקום הפארק, בשנים הקרובות, 3והשניה מכביש  383סות. האחת מ התעשיה יהיו שתי כני

 נוכל להנות הן מאזור תעסוקה קרוב והן מההכנסות ממנו.

 תשתיות:
החניה החדשה הצמודה לגנים ולבית הספר ה"אלה": המועצה בשיתוף כפר מנחם קידמה תכנית  .1

השינויים הדמוגרפיים( כך שיאפשר לבניית החניה )במקום הגן השלישי שלא היה בו צורך בשל 



חניה מסודרת בצמוד לגנים, תשמש את המגיעים לגנים ובכך תפחית את העומס מהכביש המוביל 

 אש"ח 600לבית הספר ה"אלה". ההשקה בחניה זו הסתכמה ב 

דרך סובבת צפית: לאחר תכנון ותיאום התוואי ולאור ההסכמות על כספי הפיתוח, מבצע קבלן של  .2

אש"ח. הפרוייקט יכלול מדרכה ותאורה בשלב ראשון וגינון  800כ  שלהפרוייקט בעלות  המועצה את

מחלקת ההנדסה בהתאם ליתרות שישארו בתום הפרוייקט ויאפשר דרך בטוחה סביב צפית. 

אש"ח  70ובנוסף מממנת  )ללא תקורות ניהול( הפרוייקט לבקשתנו אתמועצה מנהלת ומפקחת ב

 צויין להגיד תודה למטי על התמיכה.מעלות הפרוייקט וזה זמן מ

כפר מנחם לכפר הריף  רוייקט זה החל כמסלול אופניים בין"טיילת הברקאי" או מסלול האופניים: פ .3

ך להיות מעין טיילת שתשמש הולכי רגל ורוכבי אופניים כאחד. התוואי יסלל כמדרכה ופיהולרכבת ו

א הו 6ליד הגשר מעל כביש הישובים ו התוואי יחבר את שניעם אספלט ותאורה במרבית התוואי. 

שולח זרוע לכיוון צומת תחנת הרכבת. המסלול ישרת את משתמשי הרכבת שיוכלו לרכוב בצורה 

מתוכם משקיעה המועצה  ₪מיליון  4.7לות ההשקה בפרוייקט היא כ עבטוחה בתוואי מוסדר. 

 כמחצית הסכום. 

ת אחה"צ בים בתושבי כפר מנחם בשעוית" שמשרת רשיקום דשא ומסלולי ריצה באיצטדיון "צפ .4

 אש"ח. 150 כ והערב:

ממשלה לפני מספר שנים כי מי את ניצול מי הביוב, החליטה הבכדי להגביר   :תכנית האב לביוב .5

מתקני הטיפול הביוב שעד כה סוננו סינון שניוני, יחוייבו בסינון שלישוני שיעלה את איכותם. 

מי קולחין  מפיקים )המועצה ושניים באחריות היישוביםבאחריות  חמישה(שבתחומי המועצה היום 

. טיב מי הקולחין שקבעה הממשלה  הכללים החדשי אשר לא עומדים באיכויות הנדרשות על פי

 תוכנית האב לביוב למים. וניצול מיטבי לכלל הגידולים מונע מהחקלאים לקבל היתרי השקיה הקיים

נותנת מענה לבעיה הן ברמה הטכנית והן ברמה הכלכלית )מתקני טיהור וקווי הולכה  ,שאושרה

שפכי המועצה האזורית  יוזרמוה הם בעלי עלויות גבוהות ביותר( ועל כן, צלמתקן מרכזי במוע

שפכי צפון המועצה,  מחוץ למועצה: למט"ש נשג"ב יופנו (טיהור שפכים מתקני)לשלושה מט"שים 

 לצד החובה המועצה, ולמט"ש קריית גת יופנו שפכי דרום המועצה. ו שפכי מרכזלמט"ש שפיר יופנ

שהמועצה מחד חוייבה  מיליון שקל 60עתק של כ־ , תוכנית השדרוג הכוללת נאמדת בעלותלבצע

גבוהות אלה. לאחר מאבק של המועצה מול המינהל לפיתוח  לבצע ומאידך לא יכלה לעמוד בעלויות

, לא הייתה המועצה זכאית כלל 8של "יואב":  פריפריאלי-כלכלי-רוג החברתיעל פי הד) תשתיות ביוב

מה שיקטין את העלות  מהעלות 43%דבר מימון המדינה ל  התקבל בסופו של( למענקים ממשלתיים

 מערך הביוב החדש יחייב תחשיב מחודש וגבוה יותר של עלויות הביוב ב"יואב".לתושב במועצה. 

בעבר את מרכיבי היטל  נכס חדש יחויב בדמי התקנה, ואילו נכס ששילםכי  מליאת המועצה החליטה

 הקיימת, לא יחויב פעם נוספת. החיוב יהיה אחיד לכל הביוב במימון הקמת המערכת

 ( 2020. הפרוייקט יסתיים בעוד כשנה )אמצע מרכיבי החיוב כאזור כוללני אחד בכל המועצה

 לאשכול הצפוני: עיקרי התכנית

מנחם ורבדים לתשתית -יואב, כפר הריף, מרכז-עזי, כפר-מאספים, חיבור אלהרחבת קווים  .1

 )ממוקם בקו אוירי בין יד בנימין לגדרה( למט"ש נשגב. נחל שורק והזרמה

 מנחם ורבדים.-ביטול המט"שים: כפר .2

 שדרוג תחנות השאיבה.ו הנחת קווי הסניקה .3

 חינוך:
מעט נתונים כלכליים וכלליים על מערכת החינוך ב"יואב" לאור שאלות ופערים שעלו במהלך מחאת  .1

 הסרדינים ב"יואב". 

בשנה( הוא בעבור פעילות חינוך.  ₪מיליון  110מתקציב המועצה )העומד על כ  60%כמעט  .1

צי והיא באופן עיקבי גבוהה מהממוצע האר ₪ 6600ההוצאה לתושב על חינוך בשנה היא כ 

של המועצות האזוריות. מצ"ב גרף המראה הנתונים מתוך נתוני בנק דקסיה של השלטון  או

 המקומי. 



 
משרד החינוך מקצה משאבים לתלמיד בביה"ס לפי המדד הכלכלי של המועצה. כפי שציינו,  .2

מה שמקטין את השתתפות המדינה. את הפער ויותר משלימה המועצה  8עלינו לרמה 

 (לתלמיד בבתי הספר. ₪ 3300-3500בגנים, ש"ח לתלמיד  2600)

 30אש"ח לטובת תוספת  300במסגרת מחאת הסרדינים אישרה המליאה תוספת של כ  .3

שעות פיצול ב"צפית". מבלי להכנס לכל הדיון של צפיפות הכיתות ומה דרכי הפתרון 

לסביבת הלמידה המיטבית, כולנו רוצים חינוך טוב יותר והשקעת כספים בהתאם אבל 

ידך, עלינו להבין שכל תוספת נוספת לחינוך משמעותה הורדת תקציב מסעיף אחר מא

נידרש להחליט מהיכן תרד תוספת הכספים לחינוך. לדוגמא: האם נוריד את  2020ובתקציב 

ההשתתפות בשכר מדריך נוער בישובים? הקטנת תקציבי פיתוח? צמצום חוגים או פעילות 

 המתנ"ס? ועוד. 

שהוקמה ומטרתה להגדיר מהם הצרכים בכדי לאפשר תנאי למידה וועדה : סלעוועדת  .4

. 2020מיטביים ב"צפית" הוועדה אמורה להגיש המלצותיה לקראת העבודה על תקציב 

עופר סלע, סגן ראש המועצה ביחד עם יענקלה, מנהל מחלקת החינוך, החברים בוועדה:  

ונדב כהן  שלנו טלי מגידש ,ד"ר איציק כהן יועץ חיצוני, יו"ר הועד המנהל גיורא מרקר

  .מרבדים כנציגי ציבור

ספר יסודי שלישי בנגבה לאור הגידול הצפוי במספר  תהמועצה החלה בימים אלה בבניית בי .2

 התלמידים בנגבה ובשדה יואב. 

מצ"ב קישור לפרוטוקולים של ישיבות המליאה והנהלת המועצה למי שרוצה להעמיק.  .3

https://www.yoav.org.il/objDoc.asp?PID=546967&OID=560174 

 
 בברכת שנה טובה ומתוקה לכל עם ישראל ולנו,

 טלי, לירון ודרור
 במועצה אזורית יואב. נחםמפר נציגי כ

 
 

 צרור ברכות

, יובל ארנון, אביב ארליך, אדר חזאזי, אורי צוברי, חן גבעון –למתגייסים לצהל 

יובל ויטרגרין, יערה שנהב, נועה שפירר, מור כהנא, עטר חורש, עלמה בר, לוטם 

 .עלו והצליחו ושובו הביתה בשלום -אהרון, שקד צין.

 

 –אור ארז, גאיה סעידי, כרמל לוק, שירה סעידי, תומר שחורי  –ליוצאים לשנת שרות 

 שנה משמעותית ומעשירה עלו והצליחו.

 

 שנה מעשירה, ומשמעותית ובהצלחה. -בי היוצאת למכינה לאומנויותלעמית טו

 

https://www.yoav.org.il/objDoc.asp?PID=546967&OID=560174


 
 

 פורום החינוך וועד האגודה –ניוזלטר 

 
 הורים וחברי קהילה יקרים שלום וברכה,

ערב פתיחת שנת לימודים זו הזדמנות להודות לצוותים החינוכיים על סיום שנה מיטבית, להיפרד 
 תש"פ.  –מהעוזבים, לשתף ולספר על התוכניות לשנת הלימודים הקרובה 

  
 

 שינוי ארגוני
עציוני ניהלה את כלל מערכת החינוך, בנוסף להיותה -מבנה ארגוני, בו מיכל מנורלאחר שנת ניסיון של 

 הגיל הרך, הוחלט להפריד את המערכת הגדולה כל כך של כפר מנחם לשתי חטיבות. תמנהל
 הכוללת את הגיל הרך וגבע עד כיתה ד'.חטיבה צעירה 
 ו'( ומועדון הנוער. –הכוללת את חץ )ה'  חטיבה בוגרת

 ה הצעירה תמשיך לנהל מיכל, כאשר כנרת אמויאל תנהל תחתיה את גבע.את החטיב
, בליווי מקצועי של רעות שהדריך את חץ ו' במהלך השנה החולפת - את החטיבה הבוגרת ינהל גיל חן

 .רוקח
 

השומר הצעיר תמשיך לשנת פעילות במהלכה תהיה מלווה ע"י צוות הורים, ובנוסף  – תנועת הנוער

 תערך בחינת התנהלות על רקע הקשיים שעלו בשנים האחרונות.
 
 

 לשנה הבאה בחלוקה לחטיבותעדכון היערכות 
 החטיבה הצעירה 

 הגיל הרך

 אה עלינו לטובה.לאחר קיץ מוצלח במערכת הגיל הרך, אנו נערכים לקראת שנת הלימודים הב
 בתים: 4-ילדים וילדות ב 102בשנה הבאה יתחנכו במערכת הגיל הרך 

פעוטון פטל בהובלת נעה קנטור )ייתכן שנפתח במהלך השנה גם את בית התינוקות, וזאת בהתאם 
לצורכי משפחות הקהילה, למול אפשרויות המערכת(, גנון תות בהובלת רחלי גוטריימן, גן זית בהובלת 

 בירט וגן דקל בהובלת עדנה קפלן.אסתי אל
בסוף אוגוסט יעמלו כלל הצוותים הוותיקים והמתחדשים על הכנת הבתים לקראת קליטת הילדים 

 והילדות שלנו. אנו מתרגשים ומצפים לקראת ההתחדשות...
אנו נפרדים השנה מרוזאן ושלומית, שתי מחנכות יוצאות דופן שכפר מנחם יוקיר לאורך שנים. אצל 

רוזאן ושלומית גדלו תינוקות רבים שזכו לבית תינוקות שהוא בית לכל דבר, והוא מלא באהבה והכלה. 
 תודה מעומק הלב על השנים המופלאות. 

ן פטל(, אשר כל אחת בדרכה הייחודית הביאה הרבה אנו נפרדים גם מגל )גננת גן תאנה( וחן )גננת ג
 אור לכפר מנחם, תודה מעומק הלב על עשייתכן החינוכית.

 
 12:00)להזכירכם יום פעילות זה הוא עד השעה  1.9.19-ניפגש לשנת פעילות חדשה ביום ראשון ה

 וללא ארוחת צהרים(.
 אני מאחלת לכולם המשך קיץ נעים ושיתוף פעולה פורה,

 טוב, מיכלרק 
 

 גבע
בגבע נפתחת השנה עם ארבע שכבות גיל, כל שכבה עובדת בבית עצמאי עם צוות מדריכים נפרד. 

ממשיכות את  'וג 'שבאים אלינו מגן זית אותם תוביל רוני תל אור, שכבות ב ,ילדים 18 - עולים כ 'לגבע א
הופכת להיות  'השנה שכבה דהפעילות שלהם עם המובילות רעות זריהן בגבע ב' ורוני כהן בגבע ג'. 

המותאמת  "צ,פעמים בשבוע בצהריים ופעם בשבוע אחה 3 -גבע בוגר עם פעילות שבועית חלקית 
  -' דכיתה עד  'כ במערכת של גבע מכיתה א"את ההובלה של הקבוצה תמשיך אורנית פיקס. סה .לגילה
 ילדים. 120

 שנה טובה
 כנרת



 
 

 החטיבה הבוגרת
 טרום נעורים –חץ 

 קבוצה תיפגש שלוש פעמים בשבוע ואחת לחודשיים תתקיים פעילות חוץ.כל 
 בחלוקה לצעיר ולבוגר  –מועדון נוער 

 כל שכבה תיפגש פעמיים במהלך השבוע.
 בימים הקרובים יועבר עדכון מפורט ע"י גיל, בצרוף חוזה ופרטים נוספים על המערכת.

 
 השומר הצעיר 

יונתן פיינר ויחד  -יות אנחנו פותחים את השנה עם רכז קן חדש לאחר קיץ עמוס במפעלים וחוויות שומר
 איתו שני קומונרים נוספים ורז ברוך )מדריכה בוגרת(.  

תתקיים פעילות הכשרה  ,אחריםשאר הימים הוב כרגיל, הפעולות השנה יתקיימו בימים שלישי ושישי
 בהדרכת הקומונרים.  ,י"ב' עד י -וליווי לשכבות הגו"ב 

מהם סיימו בהצטיינות את קורס  20 אשרמאחלים הצלחה לחניכי קבוצת "פלאשקזמן", אנחנו 
 . המד"צופי

 שנה טובה 
 עינב

 
 

 
  



 נסים השומר אוהב הילדים

 
מתגורר בקריית מלאכי והחל עבודתו בבית ספר "האלה" לפני עשור, כשבית הספר נסים בלינדר 

 "אלה" ואצלנו.הוא בתפקיד השומר ב נפתח. מאז
שבועות  3 -שבועות על ילדי הקייטנה בבית ספר האלה וכשהיא נסתיימה עבר ל 3בחופש הגדול שמר 

 לשמור על  ילדי "גבע".
 ואלו דבריו:

"כיף לי שאני בא ורואה את הילדים המתוקים והמדהימים גם ב"אלה" וגם בקבוץ.. הילדים ילדים טובים 
ככה אני אוהב  –טבעם של  ילדים זה לשחק, לעשות רעש  –אני אוהב אותם הם לא מטרידים אותי 

אני אוהב לראות את   , זה עדיף על כך שיהיו שקטים ועצובים. העבודה לא משעממת אותי,לראות אותם
 שמחת  הילדים והילדים מחזירים לי אהבה. ברגע שמקרינים לילד אהבה, הוא מחזיר אהבה.

אני פוגש  את הנערים שהתחילו את הדרך בבית ספר "האלה" היום הם עולים לכתה י"א והם מחזירים 
 שנים התחלת הדרך. 6ליוויתי אותם  – לי  יחס

ות מדהים ומקסים, כך אני רואה את  זה, זכיתי שאני עובד במקום כזה צוות החינוך בבית הספר הוא צו
 ונתקלתי בהם.

ס קפה ומגיע לעבודה , מתארגן, הולך לבית הכנסת, חוזר הביתה, שותה כו 5.00 -כל בוקר אני קם ב
 עם הרכב שלי.

כח, הקשר לילדים הביא לקשר למקום ואני קשור לכפר מנחם. בעזרת השם כמה שאלוהים ייתן לי 
 אמשיך לבוא  הנה. הכיף שלי זה פה."

 
 תודה לנסים בלינדר ולהתראות                                                                 

 
 

 
 למיטל וחיים יפרח וכל המשפחה 

 ינאי. ברכות חמות בהולדת הבן

 

 לדודו, לטלי וניצן וכל המשפחה

 אורי.ברכות חמות בהולדת הבת והנכדה 

**************************************************************** 

 לקראת סיום עונת הרחצה 

נברך על בריכה מטופלת כראוי ועונת רחצה כפית, מוסדרת 

 ומסודרת ללא תקלה.

 יבורכו הראל לב ויונתן דביר, אשר על הבריכה

 אוריאן, ג'ואן ויניב –והמצילים 

 להתראות בעונה הבאה.



 

   

 

 2019  ספטמבר "383 - לתאונות די" ם תושבי עדכון
 שלום רב,

בהתאם  נמשכת   צומת תחנת הרכבת –צומת כפר הרי"ף העבודה בקטע הדרך  - הסיכון מוקד מקטע .  1

 תמקדת כעת בחלקו הצפוני של המקטע.ומלתכנון 

וכן רימזור צומת כפר  הנסיעההקמת מפרדה ממתכת בין נתיבי  ,הרחבה והוספת שולייםכוללת העבודה 

בתום העבודה הכביש יוותר בן נתיב נסיעה אחד לכל כיוון אך עם שוליים תקניים ומפרדה בין . הרי"ף

 ם שתמנע התרחשות תאונות חזיתיות.הנתיבי

 2020מועד צפוי לסיום הפרוייקט מאי 

 ,בצומת אושר לאחרונה תכנון התנועה   – צומת כפר מנחםרימזור . 2

, ראש המועצה פנתה למשרד התחבורה בקריאה להקצאת התקציב העבודה ביצועלתקציב  הועברטרם 

 . הקודם וביצוע העבודה בהקדם על פי סיכום שר התחבורה

נערכה פגישה ראשונה במועצה עם נציגי חברת חוצה ישראל  - 383לשדרוג כביש תוכנית החומש  .3

סלולי דו נתיבי לכל לדו מ 383שמונו ע"י משרד התחבורה לבצע תכנון מוקדם לאפשרות שדרוג כביש 

במקביל מבצע משרד התחבורה כי  ונים . הובהר ע"י צוות התכנון הצוות החל בלימוד ואיסוף הנתאורכו, 

בעקבות החלטת המועצה הארצית להכניס לתמ"א  383נית הנדרשת לכביש התכנו ההיררכיהבחינה של 

עמק -כביש רוחב עתידי לקישור ירושלים) 39)תוכנית המתאר הארצית לתחבורה יבשתית ( את כביש  42

המשמעות לכך הינה שהמשך הפעילות בנושא תוכנית החומש תהיה  תלויה  בתוצאות  .(אשדוד –האלה 

 בחינה זו .

                                                                       במועצה ולעדכן על פי הצורך. שוטפות הנערכות בפגישות המעקב ה יםללוות את הפרוייקטאנו נמשיך 

 ,ברכהב

  "383הפעולה "די לתאונות  מטהחברי 

 צביקה שחורי, מירית לוי, אמיר פלג.  –כפר מנחם 

 לילך פרנקל בן יקר.  –כפר הרי"ף 

  



 צוות יפתח
 

 שלום לכולם
   השבוע סיימנו את ההשתלמות של "צוות יפתח". תודה רבה לכל מי שהגיע וכל מי שמתנדב לצוות.

   בקורס למדנו על חשיבות ההחייאה הבסיסית והשימוש בדפיברילטור.
 כמו כן, המתנדבים קיבלו תיקי מע"ר לטיפול הראשוני.קנינו דפיברילטור חדש לישוב. 

  ארונות עם דפיברילטור ותיק חובש בישוב. 3בימים הקרובים אנחנו נסיים להציב 
 המיקומים:

 בית הנמצא מול המרפאה -בית הדר  – 1
 מרפסת בבית שלי ליד המגרש המקורה – 2
 להליד המגלשה הגדו -בית של אביב קוחל )מנהל צוות צחי( – 3

 ישנם דפיברילטורים בבית ספר האלה, צפית ובבריכה אבל הם לא תמיד זמינים.
  שעות אחרי החגים. הודעה תימסר כשאדע עוד פרטים. 4אנחנו רוצים לעשות קורס של 

 מי שרוצה להצטרף, לברר לגבי צוות יפתח או כל שאלה שקשורה לצוות, מוזמן לפנות אלי.
 חג שמח ושלא נצטרך

 מרקוס שנהב
 

 
 

 
  



 עושים תרבות בכפר מנחם
 

אירועי התרבות השונים שהיו לנו במהלך  ודש ספטמבר והתבקשתי לתת סקירה עללח אז נכנסנו
 החודשים האחרונים.

בחודש אפריל התקיים אירוע טקס העומר. במהלך האירוע הרמנו כוסית לכבוד חג הפסח ושיחקנו 
 . שכלל החזרה של מסורתבמשחקי חשיבה השונים של חברת אניגמה. היה אירוע מרגש 

במועדון לחבר קיימנו מפגש במסגרת יום מעשים טובים. הדור הצעיר העביר שעתיים של הדרכה לכל 
מי שהגיע ורצה ללמוד ולקבל טיפים איך מורידים אפליקציות לנייד, איך נכנסים לפייסבוק, משתמשים 

מחשבים וכו. היה מרגש לראות במצלמה. מוחקים הודעות וכל דבר אחר שקשור למכשירים הניידים, 
 ות שעלו במפגש. את הדור הצעיר מסביר בסבלנות ועונה על השאל

במסגרת ליגת האלופות כאשר בין השערים  בבי הכדורגל נהנו משילוב של צפייה במשחקי כדורגלחו
 נהנים מהמבורגר וצ'יפס מעשה ידם של צוות חדר האוכל.

אור, צביקה תל אור, צור הולצמן,  לשל באוסישקין. בני ת בלוז משובח את חודש אפריל סגרנו עם ערב
אדם שני ואורחים נוספים ניגנו ושרו במשך שעתיים מלאות. הקהל לא רצה שירדו מהבמה, השאירו 

 אותנו עם טעם של עוד. הבטיחו שיחזרו לערב נוסף.
אמפי תקיים בחודש מאי כלל את ארועי יום הזיכרון, יום השואה ויום העצמאות. טקס העצמאות ה

שנה  80חברי ותושבי היישוב. קיימנו טקס של הדלקת משואות בסימן  500תיאטרון ונכחו באירוע מעל ל
לקיבוץ כפר מנחם )עלייה לקרקע(, ברכות, כתובות אש, מופע זיקוקים מרשים, קטעי שירה ועוד. 

 ה על הדשא וקינחנו במסיבת ריקודים באוסישקין.דקעם הרהמשכנו 
כנו יום ספורט יישובי. פתחנו את השבת במסלול הדואל סלאלום במקצים מקצועיים, היתה למאי ער 18ב

רמה מרשימה ביותר. בתום המקצים המסלול נפתח עבור כל מי שרצה להנות מנסיעה במסלול שהוכן. 
על הכנת המסלול. נפגשנו אחר אנצל את ההזדמנות להודות פעם נוספת לטוני, אלון גץ, אנואר ואורן 

צות, מרוצי קבו 13יים להמשך יום הספורט באצטדיון של צפית. אליפות מחניים בה השתתפו הצהר
, ועוד. מדליות 2-5אופנועים לגילאי  , משיכת חבל, אליפות שלשות, מירוץלינגשליחים, ספרינטים, באו

יישובי חולקו לכל מי שהגיע לעודד או להשתתף במהלך היום. לאור הביקוש, מבטיחים לקיים יום ספורט 
 .2020נוסף בשנת 

אכלנו מרשמלו, תפוחי אדמה, עשינו מספר   למאי ערכנו מפגש מדורה קהילתית לכבוד ל"ג בעומר. 22ב
 מדורות , הילדים שיחקו בחץ וקשת. תודה לגידי, יניב וחן שדואגים לארגן את החג מספר שנים.

העוגות המסורתית, צוות שופטים שבועות. את החג פתחנו עם תחרות בחודש יוני חגגנו את חג ה
מובחר והקהל בחרו את העוגה המנצחת. העוגות היו מושקעות וטעימות. לאחר התחרות המשכנו את 

 הערב בשירה בציבור.
בשבת נפגשנו אחר הצהריים לטקס המסורתי. הטקס כלל תהלוכה של הענפים השונים, ריקודים 

 וילדות שנולדו השנה, ועוד. ברכות, העלנו לבמה את הילדיםבהשתתפות הילדים, 
. במהלך השנה מתקיימות תערוכות אשר 80במועדון לחבר נפתחה תערוכת מורשת במסגרת אירועי ה

 מתחלפות כל מספר שבועות בחדר האוכל. 
בחודשים יולי ואוגוסט בימי שני הוקרנו סרטים על הדשא של חדר האוכל. מה אפשר לבקש אחרי 

 ביל לסגור את הערב חוץ מסרט טוב ומפגש עם חברים.ארוחת ערב טובה בחדר אוכל בש
היה ערב משובח שהפך את חודש אוגוסט פתחנו עם ערב מחווה למאיר אריאל שהתקיים באוסישקין. 

למסורת. השנה בנו של מאיר הגיע ושר עם חברי הלהקה המקומיים. היה ערב רב משתתפים שנהנו 
 מבירה קרירה ומוזיקה טובה.

הילדים נהנו     גרנו עם הפנינג מתנפחים וטקס לכבוד ילדי כיתה א' החדשים.את חודש אוגוסט ס
 מהמגלשות השונות ומתותח הקצף שגנב את ההצגה.

 
והחגים שבפתח. יש  80לא נחים וממשיכים עם האירועים שמצפים לנו בהמשך השנה במסגרת אירועי ה

 למה לצפות.
 

 תודה לכל מי שעזר/ה במהלך האירועים השונים.
 

 נציג תרבות וספורט מטעם וועד האגודה -אורי אגוזי



  
 

  2.11.2019האירוע המרכזי שבת  –לכפר  מנחם  80
 לכפר מנחם. 80יתקיים האירוע המרכזי לציון  2.11.2019בשבת 

 תית לכל המשפחה.יילות חוויעמתוכנן יום גדוש פ
נתחיל בשעות הבוקר במשחק  תחנות גדול ברחבי הקבוץ, כל משפחה תקבל מפה, שתכוון אותה 

כל משפחה תצא לשיטוט חופשי ברחבי  ,קפה קצר בחדר האוכללמיקומן של התחנות השונות ואחר 
 הקיבוץ ותוכל ליהנות מפעילויות שונות שיצפו בכל תחנה.

 דוגמאות לתחנות: 
 בים יוכלו להתלבש שם בבגדי התחנה תתקיים בוובלים ותוש –"פוטו וובל" *
 , להצטלם בבגדי החלוצים ולקבל מגנט עם התמונה המשחזרתחלוצים  
 למקרר(. ים)שתתא   

 *פעילות קבוצתית להרכבת פאזלים ענקיים של תמונות של הקבוץ.
 *יוצרים עם אמנים. על יד מפעל הקרמיקה תוכל כל משפחה לצייר על אריח 

 שיודבק על קיר משותף וייצור פסיפס יישובי.  
 *שלמל'ה ברוידא יפתח את הסלוויץ הפרטי והייחודי שלו לקהל הרחב. שם 

 השנים האחרונות בכפר מנחם. 80 -פריטים וחפצים מתוכלו לפגוש   
בניית מודל מוקטן של החומה ומגדל, הציבור יוכל להשתתף בהצבת הדגם  –" חומה ומגדל"*תחנה של 

 במקומו המיועד )ע"י הפאב(.
 

מוזמנים לפנות  האירוע מורכב  ודורש המון הכנה. הצוות ישמח לסיוע בחשיבה, ביצירה ובביצוע. הכל
 לחברי הצוות המארגן ולהציע  עזרה.

אנחנו מצפים ומתרגשים לראות את כולכם באים ליום המיוחד הזה ונחזיק אצבעות למזג אוויר נח   
 בתחילת נובמבר.

 
 אבנר דביר                                                                      

 

 



 22-תוצאות האמת של הבחירות לכנסת ה

 תוצאות בכפר מנחם

 לחתך הישוב המבוקש  21:20 19/09/2019 -לתוצאות נכונות 

 סה"כ מצביעים סה"כ בעלי זכות בחירה
המצביעים מסה''כ  %

בעלי זכות הבחירה 
 ביישוב

סה"כ 
הקולות 
 הכשרים

                                  
סה"כ 

הקולות 
 הפסולים

883 673 76.22% 672 
 
1                             

 

     
     

 שם הרשימה
אותיות 
 הרשימה

 אחוז קולות הרשימה
מסה"כ הקולות 

 הכשרים

 מספר הקולות 
 הכשרים לרשימה

 343 51.04% פה כחול לבן 

 167 24.85% מרצ המחנה הדמוקרטי 

 78 11.61% אמת גשר  -העבודה 

 38 5.65% מחל הליכוד 

 21 3.13% ל ישראל ביתנו 

 13 1.93% טב ימינה 

 6 0.89% ודעם הרשימה המשותפת 

 2 0.30% שס התאחדות הספרדים שומרי התורה 

 2 0.30% ג יהדות התורה 

 1 0.15% זכ מפלגת הדמוקראטורה

 1 0.15% צ צדק 

 
  



 / אלוף אמיר אשל הוא מפקד חיל האוויר לשעבר כח פרק בראשית

 

 צֵידה לדרך
לחלום, לזהות את החסר, להעז לשנות, להינשא על כנפי המורשת ולהגשים, 

 למנהיגות דגולהזו תמצית המתכון 
 

 לאורך רבים הדריכה – מנהיג של באמתחתו החיוניים המרכיבים הם מה – השאלה

 הכרחיים. מנהיגות למרכיבי ותשובות רבים סמלים יעקב' 'חלום בפרשיית ההיסטוריה.

ם והרחק מעלה ולהפליג ועכשיו' ל'כאן מעל להתעלות לחלום, חייב מנהיג  גִּיע  מ   ורְאֹשׁוֹ אַרְצָּה מֻצָּב "סֻלָּ

ה ימְָּ מָּ שָּ לְאֲכֵי נס. על או אלוהים ידי מעשה שינוי על אינו החלום יב(. )כח, ה  ים "מ  ים אֱלֹהִּ ים" עלִֹּ  ויְרְֹדִּ

 שינהיג והוא הרעיונית הנביעה מקור הוא האדם השמים. אל מהאדם עולים ושורשיו החלום ז רעי )שם(.

 המיידי ולחוסר לקושי חשיפה המאפשר ופןבא הקרקע, על היטב והרגליים בחלום הראש – מימושה את

 שינוי. והדורש הצפוי או

 אינו וקרות, קשות אבנים לאדמה, הממשק וצמחים. יריעה ולא אבנים למראשותיו להניח בוחר יעקב

 שינוי. תצמיח והחוסר הקושי הבנת נפש. תעצומות לגיוס הנהגה מעודדת איננה נינוחות נוח. מצע

קוֹם ה' ישֵׁ "אָכֵן לגלות מופתע לאברהם, שלישי דור יעקב, מָּ זֶּה ב  י ה  י" לֹא ואְָנכִֹּ עְתִּ  נשמרה כך טז(. )כח, יָּדָּ

 מהמוכר להינתק יכולת הדרך בתחילת נדרשת חדש משהו ובניית שינוי בתהליך אברהם?! מורשת

 בין המקשרת החוליה ולהטמיעו. השינוי את לבסס יכולת בעל מנהיג נדרש הדרך בהמשך ומהבטוח.

 היטב נטוע להיות חייב חיים החפץ לעתיד. עבר בין המחבר לכיוון מצפן המהווה המורשת, היא שנייםה

 בעברו.

 המתכון תמצית זו ולהגשים, המורשת כנפי על להינשא לשנות, להעז החסר, את לזהות לחלום,

 דגולה. למנהיגות

 הביאה לדפוס: רות שגיא                                                                            
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